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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Már idén birtokba vehetik a gyermekek a két zárva 
tartó ferencvárosi tanuszodát?" 

Tisztelt Miniszter úr!

 

Mint a KLIK felügyeletét ellátó miniszterként fordulok Önhöz:

Kásler miniszter úrnál már érdeklődtem, hogy Budapest IX. kerületében a Belső-Pesti 
Tankerülethez tartozó tanuszodák zárva tartanak, mert felújításra szorulnak és emiatt gyermekek 
nem jutnak megfelelő úszásoktatáshoz. A helyette válaszoló Rétvári államtitkár úr érdemi válasz 
helyett, Gyurcsány sportminiszterségéről értekezett hosszan. Pedig azok a gyerekek akiknek a 
problémáját rendezni kéne még meg se születtek Gyurcsány Ferenc sportminisztersége alatt.

Tisztelt miniszter úr!
 Én tudom, hogy fontos a politikai látszat, az erős válaszok, az ellenzék semmibe nézése, de azt 
gondolom a politika a közös ügyeink intézése ennél előrébb való, és ennél előrébb való a 
ferencvárosi kisiskolások, a Fradi vízilabda utánpótlás helyzetének rendezése. Ennél a ferencvárosi 
gyerekek és szülők többet érdemelnek.

Én azt kérem Önöktől, adjanak egy tisztességes választ, és azt a minimális összeget amiről szó van, 
adják oda erre a célra.

A Mester utca 19. sz. alatti Molnár Ferenc Általános Iskola tanuszodában már három éve nincs 
úszásoktatás, mert zárva tart az uszoda. Ennek oka, hogy a bezáráskor 50-60 millióra becsült 
felújításra lenne szükség, de a tankerület nem hajlandó erre forrást biztosítani. Mai árakon számolva
a felújítás költsége már nagyjából 100 millió forintra rúghat.



 
A Lobogó u. 1. sz. alatti tanuszodában 2022. február óta nem működik az úszásoktatás. Itt is 
felújításra lenne szükség, de a szükséges forrásjóval alacsonyabb, kb. 10-20 millió forint.  A 
ferencvárosi szülők sokat panaszkodnak, hogy gyermekeik nem tudnak úszásoktatásra járni. Joggal 
szeretnék megtudni, hogy mikor fogja a tankerület elvégeztetni a szükséges felújításokat, hogy a 
gyermekeik ismételten tudjanak úszásoktatásra járni.  Május 10.-én megjelent az úszásoktatók 
honlapján, hogy várhatóan nyáron kerül sor a felújításra, ha  a felújítási ajánlatok alapján 
póttámogatást ad a KLIK a tankerületnek.

Rétvári államtitkár úr által adott május 23.-i írásbeli válasza szerint „Természetesen a meglévő 
tanuszodák karbantartása, a bezárt tanuszodák újraindításához szükséges forrás biztosítása is fontos 
feladat, melynek lehetőségét folyamatosan vizsgáljuk.  Tájékoztatom továbbá, hogy a fenntartó 
mindent megtesz annak érdekében, hogy a tanulók számára a mindennapos testnevelés 
változatossága - a kialakult helyzet ellenére 1s -biztosított legyen.”

Tisztelt Miniszter úr!

Én azt kérem ne tartson 4 évig a lehetőségek folyamatos vizsgálata!

Ezért a kérdéseim az alábbiak lennének:
 - A KLIK megítélte a póttámogatást a Lobogó utcai tanuszodának és nyáron valóban megindul a 
felújítás?
 - A Mester utcai tanuszoda felújításával kapcsolatban a „szükséges forrás vizsgálata” hogy alakult, 
mire számíthatnak a gyerekek és a szülők?

Várom válaszát!
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